
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Fødevareministeren

Dato: 18. juni 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 498
Forudsætningen for kompensation ift. randzoner er, at der samtidig med rand-
zonelovens ikrafttræden indføres en støtteordning til kompensation af de land-
brugere, der som følge af loven skal udlægge randzoner på landbrugsarealer
(jf. bemærkninger til lovforslaget). Det står nu klart, at denne samtidighed er
helt urealistisk, og ministeren bedes derfor redegøre for, hvordan ministeren
vil håndtere dette? Ministeren bedes desuden tage stilling til, hvorvidt ministe-
ren burde efterprøve, om der fortsat er opbakning til randzoneloven i Folketin-
get. Hvis ministeren ikke ønsker at efterprøve dette, bedes ministeren redegø-
re for årsagerne hertil.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Henrik Høegh (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Henrik.Hoegh@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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